
 Schriftelijke vragen mbt Regionale Samenwerking 

Giethoorn, 9 oktober 2018 

De VVD-fractie is van mening dat een goede regionale samenwerking van groot belang is. Een goede 
samenwerking voor vraagstukken die groter zijn dan onze gemeente, zodat Steenwijkerland weer 
een goede ontwikkelpositie in de regio krijgt. Omdat de regionale samenwerking de afgelopen 
collegeperiode ons inziens was weggezakt en kansen niet verzilverd werden hebben we hier zelfs een 
belangrijk punt van gemaakt in de verkiezingen. De VVD-fractie was dan ook verheugd dat dit punt in 
het coalitieakkoord is opgenomen, waarbij een sterke (boven)regionale samenwerking en het 
stimuleren van de samenwerking tussen arbeidsregio, onderwijs en bedrijven een belangrijke 
prioriteit wordt genoemd. 

Nu het college een half jaar aan de slag is h heeft de VVD-fractie de volgende vragen op dit punt: 

1. Kan het college aangeven welke stappen de afgelopen maanden al ondernomen zijn om de 

regionale samenwerking te intensiveren? 

2. Zijn er al concrete winstpunten te benoemen uit deze regionale samenwerking? 

3. Welke toekomstige stappen wil het college het komende half jaar nemen om regionale 

samenwerking nog verder te intensiveren en met welke resultaatverwachtingen?  

 

Graag vernemen wij uw reactie, 

 

Met vriendelijke groet, 

Fractie VVD Steenwijkerland 
Miriam Slomp-Dekkers 

 


